



4天3晚澳門/珠海之旅

4Days 3Nights Macao / Zhuhai

散客拼团
Seat-in-coach

第一天 吉隆坡 → 澳門

抵达澳门国际机场，由敝社接待員按排送往所下榻的酒店。

DAY 01 KUALA LUMPUR → MACAO

Arrival Macao Airport will be greeted by our representative for transfer to hotel.

第二天 澳門市區游 (早/午餐)

早餐后, 开始澳門市區游 ~ 大三巴牌坊, 媽祖廟, 賭場让您大开眼界。随后送返酒店。

DAY 02 MACAO CITY TOUR (B/L)

After breakfast, transfer to Macao city tour - Ruin's of St. Paul's Cathedral, A-Ma Temple, Casino and souvenir shop. After tour, transfer to hotel.

第三天 澳門 - 珠海市區游 (早/午餐)

早餐后, 前往珠海市區游 ~ 情侶路, 漁女像, 百草堂, 石景山公園 (纜車自費), 絲綢展覽中心 (或珠寶展覽中心), 白蓮洞和拱北地下商場購物。后前往珠海入住酒店。

DAY 03 MACAO - ZHUHAI CITY TOUR (B/L)

After breakfast, proceed to Zhuhai city tour - Lover Road , Statue of Fisher Girl Statue, Herbs Store , Shijingshan Park (cable car on own expenses) , Silk Exhibition Center (or Jewelry) , White Lotus Case and Shopping at Gongbei underground mall. After tour, transfer to Zhuhai city and check-in at the hotel.

第四天 珠海 - 澳門 → 吉隆坡 (早餐)

今天, 送往澳門國際機場, 乘搭客機飛返吉隆坡。

DAY 04 ZHUHAI - MACAO → KUALA LUMPUR (B)

Today, free at own leisure until time transfer to Macao Airport for flight home.



F4.22

Tour Code: 4MZFE
Updated: 12 Jul 2015

Travel insurance is underwritten by:

CHUBB®

*本公司保留调整行程前后顺序之权力, 恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准, 若指定酒店有客满情况下, 将以同等级酒店取代。

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

AIRLINK

俊旅游有限公司
Airlink Travel & Tour Sdn Bhd
No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100
Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

台: 603-8060 1133 | 匣: info@airlink-travel.com | 网: www.airlinktravel.my

603-8060 1199